

Podatek od środków transportowych - propozycja na 2026 rok

Wysokość stawek podatku od środków transportowych regulowana jest w obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 12 października 2025 r. w sprawie stawek minimalnych podatku od środków transportowych obowiązujących w 2026 r (M.P. z 2025 r, poz. 1113) oraz z dnia 01 sierpnia 2025 r. w sprawie wysokości górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2026 r. (M.P. z 2025 r, poz. 726).

Wysokość stawek w 2025 r. i propozycja na 2025 r.

1. od samochodu ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej pojazdu :

a) powyżej 3,5 t do 5,5 t włącznie	- 1020 zł	1 070	stawka max.-1.259,09
b) powyżej 5,5 t do 9 t włącznie	- 1222 zł	1 283	stawka max.-2.100,42
c) powyżej 9 t do mniej niż 12 t	- 1398 zł	1 468	stawka max.-2.520,48

2. od samochodu ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton- stawki podatku określone są w załączniku nr 1 .

3. od ciągnika siodłowego i balastowego przystosowanego do używania łącznie z naczepą lub przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów od 3,5 t do poniżej 12 t
- 1 533 zł **1 610** (stawka max.-2.940,51)

4. od ciągnika siodłowego i balastowego przystosowanego do używania łącznie z naczepą lub przyczepą o dopuszczanej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 12 t, stawki podatku określone są w załączniku nr 2 do uchwały.

5. od przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają masę całkowitą od 7 t do poniżej 12 t, z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego
- 720 zł **756** (stawka max.- 2.411,94)

6. od przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 t, z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego, stawki podatku określone są w załączniku nr 3 do uchwały.

7. od autobusów, w zależności od liczby miejsc do siedzenia:

- | | | |
|--|--------------|----------------------------|
| a) mniejszej niż 22 miejsca
- 1 800 zł | 1 800 | (stawka max. – 2.976,21) |
| b) równej lub wyższej niż 22 miejsca
- 2 300 zł | 2 300 | (stawka max. – 3.762,73) |